



Göteborgs och Bohusläns Biodlardistrikt

Protokoll styrelsemöte # 1, 2026-02-16 kl. 18:00-20:00, digitalt

Kallade: Benny Johansson, Karin Gustafsson, Kerstin Namuth (Kicki), Berndt Persson, Tomas Westerdahl, Tobias Witt, Ann-Britt Carlsson

Närvarande: Benny Johansson, Karin Gustafsson, Kerstin Namuth (Kicki), Berndt Persson, Tomas Westerdahl, Tobias Witt, Ann-Britt Carlsson

Plats: Digitalt via Teams

1. **Mötet öppnades.**
2. **Dagordningen fastställdes** med tillägg av två **övriga frågor** se punkt 9.
3. Berndt Persson valdes som **justerare**.
4. **Föregående mötesprotokoll** från konstituerande möte den 2026-02-07 lades till handlingarna med följande kommentarer:
 - De justerade protokollen kommer framöver att ligga på styrelsens Google Workspace.
 - Reseräkning från årsmötet skickas in till Benny, helst under kommande veckan. Blankett finns på hemsidan.
5. **Ekonomi**
 - a. Fakturan från Ljungskile Folkhögskola justerades och hamnade därefter innanför budgeten.
 - b. Medlemsavgifter på 69825:- har gått in på kontot. Detta är ca. 2000:- mindre jämfört med 2025.
 - c. Beslut togs om att styrelsens medlemmar kan lämna in reseräkningar från besök hos kontaktföreningarna vid 1 tillfälle per år och förening. Om behov finns för flera besök kan reseräkning godkännas om det finns utrymme inom budgetposten för reseräkningar.
6. **Kontaktföreningar**

Följande personer är kontaktpersoner för lokalföreningarna:

Förening	Kontaktperson
Dingle	Tomas
Göteborg	Kicki
Hisingen	Ann-Britt
Lilla Edet	Tomas
Landvetter	Kicki



Göteborgs och Bohusläns Biodlardistrikt

Mölndal	Tobias
Mölnlycke	Tobias
Orust	Karin
Partille	Tomas
Skee	Berndt
Sotenäs	Benny
Stenungsund	Ann-Britt
Södra Inland	Berndt
Tanum	Berndt
Tjörn	Karin
Uddelvallanejden	Benny
Västra Frölunda	Tobias

Mötet diskuterade följande lista över vad det innebär att vara kontaktperson för en lokalförening:

- Vara med på ett möte per år, fler om tiden tillåter.
- Bro mellan distrikt(styrelsen) och förening(sstyrelsen). Info i båda riktningar
- Informera om aktiviteter i distriktet, vad som händer på riks...
- Påminna om anmälningar till förtroendevaldsträffar, samordnarfortbildningar och dyl.
- Hjälpa till med exempelvis ansökan om föreningsbidrag, tipsa om förening att samverka med, skapa kontakt med SV genom Ebba...
- Stötta föreningarna att följa stadgarna (årsmöte).
- Involvera föreningen i gemensamma frågor, t.ex. förbättring av årsenkäten och vilken statistik vi vill ha, distriktssatsningar på xxxxx m.m.

7. Samarbete

Mötet diskuterade och konkluderade hur samarbete kommer att ske framöver.

a. Kontakt mellan styrelsemedlemmar.

Kicki sätter upp en chattgrupp i Signal för styrelsens medlemmar. Övrigt används även telefon och mail.



Göteborgs och Bohusläns Biodlardistrikt

b. Delning av information och dokumentation.

- Inom styrelsen

Kicki visade upplägget för dokument på Google Workspace och beslut togs om att styrelsen fortsätter med att använda den platsen för styrelsedokument.

Även årshjulet gick snabbt igenom och det beslutades att det var en bra lista för att strukturera styrelsens arbete. Den jobbar vi vidare med. Kicki är admin för Google Workspace och bjuder in de styrelsemedlemmar som inte redan har behörighet dit.

- Mellan styrelsen och lokalföreningarna

Kommunikation mellan styrelsen och distriktets medlemmar sker främst genom hemsidan <https://goteborg-bohuslan.biodlarna.se/>

Inbjudningar till kurser och event sker genom mail. Facebook används för kommunikation i mån av tid.

c. Överlämningar

- Det är viktigt att vi får behörigheter in i medlemsregistret om vi inte har det. För att hålla kontakt med våra lokalföreningar behövs den tillgången. Alla kontrollerar att behörigheten finns.

- Websidesansvariga behöver behörighet för att uppdatera hemsidan. För att få det behöver förbundet kontaktas. Åtgärd för Tobias och Kerstin.

- Protokoll från 2025 ska läggas upp på Google Workspace. Åtgärd för Karin att kontakta den tidigare sekreteraren för att få tag i signerade protokoll och sedan ladda upp dessa.

8. 7 mars Förtroendevaldsträffen

Lillemor Bulukin anslöt till mötet för diskussion om den planerade förtroendevaldsträffen.

Idag är det ca. 20 anmälda till träffen, inklusive distriktets styrelse. Plats för träffen är Södra Inlands lokaler. Främst i Leifs hus, men det finns ett grupprum även i det gamla föreningshuset som kan användas.

a. Programmet

Programmet för dagen har omarbetats av Ann-Britt, Kerstin och Tomas. Det presenterades för mötesdeltagarna och det beslutades att gå vidare med förslaget. Det slutliga programmet skickas ut till deltagarna och det läggs även ut på distriktets hemsida.

Under punkten för information från distriktet kan tips till inkomster genom företagskupor tas med. Även pollineringsstjänst till jordbrukare. Annars kan detta tas med vid annat tillfälle.

b. Vem gör vad?



Göteborgs och Bohusläns Biodlardistrikt

Lillemor tog på sig att ordna med fika och lunch. Kerstin jobbar vidare med programmet och tar med det material som behövs. T.ex. gula lappar, pennor och anteckningsmaterial.

Styrelsens medlemmar hjälps åt med att hålla ihop gruppdiskussionerna under dagen. Kerstin förbereder en presentation på Workspace och alla kan lägga in informationspunkter i den.

Avstämning inför mötet kommer antagligen att krävas, förhoppningsvis räcker det via mejl/signal.

Styrelsen samlas kl. 08.00 den dagen.

9. Övriga frågor

- Utbildning i Nosema 28 mars. Henrik och Ingrid, Bihälsorådgivare, är bokade den dagen och har bekräftat detta. Kursen är i Södra Inlands lokaler. Inbjudan kommer att skickas ut så snart som det finns en länk för anmälan från SV. Inbjudan skickas ut till styrelsemedlemmarna i lokalföreningarna. Sista anmälningdag är den 14 mars. Kostnad per förening är 500Kr. Då får varje förening med sig ett mikroskop hem. Ann-Britt gör ett förtydligande om detta i anmälan. Kursen läggs även ut på distriktets hemsida. Det kommer att behövas objektglas att dela ut tillsammans med mikroskop. Lillemor kan eventuellt ordna detta. Annars får det beställas.
- Mail till distriktets medlemmar från nya distriktsstyrelsen. Punkten hans inte med under mötet. Tas upp via mail/signal istället.

- Punkter att inkludera på kommande möten är diskussion om **sommarmötet**, eventuellt behov av en **kurs** för lokalföreningarnas **hemsidesansvariga** samt hur vi går vidare med **statistiken från årsrapporten**.

10. Nästa styrelsemöte är 9 mars klockan 18:00 – 20:30, digitalt.

11. Datum för kommande styrelsemöten är:

- 13 april** klockan 18:00 – 20:30, digitalt
- 4 maj** klockan 18:00 – 20:30, fysiskt möte. Plats bestäms senare
- 16 juni** klockan 18:00 – 20:30, digitalt
- 30 juni** klockan 18:00 – 20:30, digitalt
- 11 augusti** klockan 18:00 – 20:30, digitalt

12. Ordföranden tackade och avslutade mötet.

Vid protokollet - Karin Gustafsson
Justeras - Berndt Persson
Ordförande - Kerstin Namuth